

Signs of the 2nd Coming of Messiah

Matthew 24:1-6 ¹ And Y'shua went out, and departed from the temple: and his disciples came to *him* for to shew him the buildings of the temple. ² And Y'shua said unto them, See ye not all these things? verily I say unto you, There shall not be left here one stone upon another, that shall not be thrown down. ³ And as he sat upon the mount of Olives, the disciples came unto him privately, saying, Tell us, when shall these things be? and what shall be the sign of thy coming, and of the end of the world?

⁴ And Y'shua answered and said unto them, Take heed that no man deceive you. ⁵ For many shall come in my name, saying, I am Messiah; and shall deceive many. ⁶ And ye shall hear of wars and rumours of wars: see that ye be not troubled: for all *these things* must come to pass, but the end is not yet.

Luke 21:10-11 ¹⁰ Then said he unto them, Nation shall rise against nation, and kingdom against kingdom: ¹¹ And great earthquakes shall be in divers places, and famines, and pestilences; and fearful sights and great signs shall there be from heaven.

Matthew 24:8 All these are the beginning of sorrows (birth pangs/contractions).

Nation shall rise against nation, and kingdom against kingdom:

Isa 19:1-2 ¹ The burden of Egypt. Behold, the LORD rideth upon a swift cloud, and shall come into Egypt: and the idols of Egypt shall be moved at his presence, and the heart of Egypt shall melt in the midst of it. ² And I will set the Egyptians against the Egyptians: and they shall fight every one against his brother, and every one against his neighbour; city against city, and kingdom against kingdom. = Civil War in Egypt

2 Chr 15:3-6 ³ Now for a long season Israel *hath been* without the true God, and without a teaching priest, and without law. ⁴ But when they in their trouble did turn unto the LORD God of Israel, and sought him, he was found of them. ⁵ And in those times *there was* no peace to him that went out, nor to him that came in, but great vexations *were* upon all the inhabitants of the countries. ⁶ And nation was destroyed of nation, and city of city: for God did vex them with all adversity.
= Surrounding Nations at War with Israel

Mt 24:14, 21, 30, 25:32, 25:34 = The Whole World

Mt 24:9-14 ⁹ Then shall they deliver you up to be

От Матфея - Глава 24:1-6 ¹ И выйдя, Иисус шел от храма; и приступили ученики Его, чтобы показать Ему здания храма. ² Иисус же сказал им: видите ли все это? Истинно говорю вам: не останется здесь камня на камне; все будет разрушено. ³ Когда же сидел Он на горе Елеонской, то приступили к Нему ученики наедине и спросили: скажи нам, когда это будет? и какой признак Твоего пришествия и кончины века?

⁴ Иисус сказал им в ответ: берегитесь, чтобы кто не прельстил вас, ⁵ ибо многие придут под именем Моим, и будут говорить: "Я Христос", и многих прельстят. ⁶ Также услышите о войнах и о военных слухах. Смотрите, не ужасайтесь, ибо надлежит всему тому быть, но это еще не конец:

От Луки - Глава 21:10-11 ¹⁰ Тогда сказал им: восстанет народ на народ, и царство на царство; ¹¹ будут большие землетрясения по местам, и глады, и моры, и ужасные явления, и великие знамения с неба.

От Матфея - Глава 24:8 все же это - начало болезней.

восстанет народ на народ, и царство на царство:

Исаия - Глава 19:1-2 ¹ Пророчество о Египте. - Вот, Господь восседит на облаке легком и грядет в Египет. И потрясутся от лица Его идолы Египетские, и сердце Египта растает в нем. ² Я вооружу Египтян против Египтян; и будут сражаться брат против брата и друг против друга, город с городом, царство с царством.
= гражданская война в Египте

2-я Паралипоменон - Глава 15:3-6 ³ Многие дни Израиль *будет* без Бога истинного, и без священника учащего, и без закона; ⁴ но когда он обратится в тесноте своей к Господу Богу Израилеву и взыщет Его, Он даст им найти Себя. ⁵ В те времена не будет мира ни выходящему, ни входящему, ибо великие волнения будут у всех жителей земель; ⁶ народ будет сражаться с народом, и город с городом, потому что Бог приведет их в смятение всякими бедствиями.
= окружающие народы воюют с Израилем

От Матфея 24:14, 21, 30, 25:32, 25:34 = весь мир

От Матфея - Глава 24:9-14 ⁹ Тогда будут

afflicted, and shall kill you: and ye shall be hated of all nations for my name's sake. ¹⁰ And then shall many be offended, and shall betray one another, and shall hate one another. ¹¹ And many false prophets shall rise, and shall deceive many. ¹² And because iniquity shall abound, the love of many shall wax cold. ¹³ But he that shall endure unto the end, the same shall be saved. ¹⁴ And this gospel of the kingdom shall be preached in all the world for a witness unto all nations; and then shall the end come.

2 Timothy 3:1-4 ¹ This know also, that in the last days perilous times shall come. ² For men shall be lovers of their own selves, covetous, boasters, proud, blasphemers, disobedient to parents, unthankful, unholy, ³ Without natural affection ("astergeo" = "without natural love"), trucebreakers, false accusers, incontinent, fierce, despisers of those that are good, ⁴ Traitors, heady, highminded, lovers of pleasures more than lovers of God;

Mat. 24:21 ²¹ For then shall be great tribulation, such as was not since the beginning of the world to this time, no, nor ever shall be.

Dan 12:1 ¹ And at that time shall Michael stand up, the great prince which standeth for the children of thy people: and there shall be a time of trouble, such as never was since there was a nation *even* to that same time: and at that time thy people shall be delivered, every one that shall be found written in the book.

Mat 24:29-31 ²⁹ Immediately after the tribulation of those days shall the sun be darkened, and the moon shall not give her light, and the stars shall fall from heaven, and the powers of the heavens shall be shaken: ³⁰ And then shall appear the sign of the Son of man in heaven: and then shall all the tribes of the earth mourn, and they shall see the Son of man coming in the clouds of heaven with power and great glory. ³¹ And he shall send his angels with a great sound of a trumpet, and they shall gather together his elect from the four winds, from one end of heaven to the other.

Dan 12:2-3 ² And many of them that sleep in the dust of the earth shall awake, some to everlasting life, and some to shame *and* everlasting contempt. ³ And they that be wise shall shine as the brightness of the firmament; and they that turn many to righteousness as the stars for ever and ever.

предавать вас на мучения и убивать вас; и вы будете ненавидимы всеми народами за имя Мое; 10 и тогда соблазнятся многие, и друг друга будут предавать, и возненавидят друг друга; 11 и многие лжепророки восстанут, и прельстят многих; 12 и, по причине умножения беззакония, во многих охладает любовь; 13 претерпевший же до конца спасется. 14 И проповедано будет сие Евангелие Царствия по всей вселенной, во свидетельство всем народам; и тогда придет конец.

2-е Тимофею - Глава 3:1-4 1 Знай же, что в последние дни наступят времена тяжкие. 2 Ибо люди будут самолюбивы, сребролюбивы, горды, надменны, злоречивы, родителям непокорны, неблагодарны, нечестивы, недружелюбны, 3 непримирительны, клеветники, невоздержны, жестоки, не любящие добра, 4 предатели, наглы, напыщенны, более сластолюбивы, нежели боголюбивы,

От Матфея - Глава 24:21 21 ибо тогда будет великая скорбь, какой не было от начала мира доныне, и не будет.

Даниил - Глава 12:1 1 И восстанет в то время Михаил, князь великий, стоящий за сынов народа твоего; и наступит время тяжкое, какого не бывало с тех пор, как существуют люди, до сего времени; но спасутся в это время из народа твоего все, которые найдены будут записанными в книге.

От Матфея - Глава 24:29-31 29 И вдруг, после скорби дней тех, солнце померкнет, и луна не даст света своего, и звезды спадут с неба, и силы небесные поколеблются; 30 тогда явится знамение Сына Человеческого на небе; и тогда восплачутся все племена земные и увидят Сына Человеческого, грядущего на облаках небесных с силою и славою великою; 31 и пошлет Ангелов Своих с трубою громогласною, и соберут избранных Его от четырех ветров, от края небес до края их.

Даниил - Глава 12:2-3 2 И многие из спящих в прахе земли пробудятся, одни для жизни вечной, другие на вечное поругание и посрамление. 3 И разумные будут сиять, как светила на тверди, и обратившие многих к правде - как звезды, вовеки, навсегда.